
 

 

 

  

 

 

Huizen, 17 oktober 2024 

 

Betreft: raadsvragen over natuurvernietiging Xella terrein 

 

Geacht college, 
 
In de afgelopen weken heeft er een grote kaalslag plaatsgevonden van de natuur op het Xella-terrein. 
Hierbij zijn de dicht begroeide wallen rond het terrein op grove wijze leeggehaald, waarbij bomen 
werden afgerukt en biotopen van de daar aanwezige (deels beschermde) diersoorten zijn vernietigd. 
Ook zijn er meerdere grote eiken gekapt, die waarschijnlijk een grote ecologische waarde hadden en 
dus als beschermwaardig beschouwd hadden moeten worden. 
 
Wij hebben van deze vernietiging melding gedaan op 16 september, met het verzoek aan de 
betrokken wethouder om na te gaan of er wel een kapvergunning was en om daar op te handhaven. 
In de raadsvergadering van 26-9 hebben we hier ook nog vragen over gesteld, waarop de wethouder 
aan gaf dat er geen kapvergunning bekend was. Daarna hebben we nog diverse malen gevraagd om 
actie en handhaving. 
 
Pas nadat er een verzoek tot handhaving met SPOED is gedaan door ons op 13 oktober, is er op 14-
10 een inspectie geweest op het terrein, waar inmiddels de sloop van de natuur beëindigd  leek. 
 
Veel eerder, namelijk op 18-12-2023, hebben wij samen met GL en CU ook vragen gesteld over de 
sloop van de gebouwen op het terrein. Wij hebben toen ook al gewezen op een noodzakelijk flora en 
fauna-onderzoek. Helaas is daar blijkbaar geen aandacht aan geschonken. 
 
Wij hebben nu de volgende vragen: 

1. Is er bij de sloopmelding van 20-12-23 door Xella aangegeven dat ook de vegetatie op het 
terrein zou verdwijnen ? En evenzo  de aarden wallen langs de hekken, waar mogelijk ook 
nog vervuilde grond in lag opgeslagen? 

2. Een flora en fauna-onderzoek is verplicht bij de sloop en sanering van ieder terrein, groot en 
klein, particulier of bedrijf. Waarom lijkt dit hier niet uitgevoerd en waarom is hierop niet 
gecontroleerd door de gemeente of de OFGV? Wiens verantwoordelijkheid is dit? 

3. Er zou zelfs sprake zijn van beschermde diersoorten als uilen, valken, een das en 
vleermuizen. Mogelijk ook van beschermde plantsoorten. Wat zijn de gevolgen voor de 
eigenaar van het terrein als deze soorten zijn gedood, verjaagd of hun leefgebied is 
vernietigd? 

4. Waarom heeft de gemeente niet direct stappen ondernomen na de eerste melding van kap op 
16 september jl? 

5. In welke mate heeft Xella illegaal gehandeld en is er sprake van een milieudelict? En als dat 
zo is, worden zij aansprakelijk gesteld voor de aangerichte schade en worden zij verplicht tot 
herplant en herstel van het leefgebied en hoe gaat u dat controleren? 

6. Hoe gaat de gemeente er voor zorgen dat een vernietiging van deze omvang, nooit meer gaat 
plaatsvinden? 

 

Mede namens ChristenUnie en GroenLinks, 

Margot Leeuwin 

PvdA Huizen 


